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              VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN 3 JUNI 2010. 
 
 
Aanwezig: mevr. Bracht; dhr. van Ravenzwaaij; dhr. den Hollander; dhr. Deekens; mevr. 
ten Boekel; dhr. Landman; dhr. van Galen, mevr. Mooy. 
Afwezig: dhr. de Wind; dhr. Ammers; Dhr. Tepas; dhr. van der Zee. 
Gasten: dhr. W. Mooy; dhr. P. Drieënhuizen; dhr. M. Meijer. 
 
Dhr. W. Mooy spreekt zijn ongerustheid uit over het feit dat het dorp begint te 
versoberen/verpauperen. Op diverse plaatsen is het een troep bij particulieren, chaos 
vlakbij het kerkhof m.b.t. het openbaar groen,  het parkeerterrein Kiefteglob is 
gemaaid, maar er wordt niet opgeruimd. 
Dit is een moeilijk onderwerp voor de DR om hier iets aan te doen, met name richting 
particulieren. Een mogelijkheid zou zijn om daar zelf als burger je medebewoner op aan 
te spreken. Voor wat betreft het openbaar groen, hiermee gaat dhr. van Ravenzwaaij 
aan de slag richting Gemeente. 
Dhr. Drieënhuizen had beloofd ons op de hoogte te houden van de diverse verenigingen: 
Medio Juli zal de Jeu-de-boule baan geopend worden; 
Perikelen Omroeper: de drijvende krachten achter de Omroeper zijn ziek, dhr. 
Drieënhuizen probeert de zaak draaiende te houden tot het zomerreces. Er zijn wel 
diverse nieuwe mensen bereid gevonden voor na de zomer om te helpen. Het nieuwe 
mailadres wordt ons toegestuurd; 
IJsclub Zwanenwater: het is helaas niet gelukt om afgelopen winter te schaatsen op het 
Zwanenwater, omdat de zee te warm bleef, men is op zoek naar een andere locatie; 
ANBO: men is druk met vervoer, wonen en zorg; 
Stemmen: hiervoor is een ID-kaart nodig, veel ouderen moeten hierover beter ingelicht 
worden. Het plan is om pasfoto’s te kunnen laten maken in het zorgcentrum. 
Tot zover de update. Dan nu nog een aantal andere zaken: 
Er zijn diverse gevaarlijke verkeerssituaties in het dorp ( Uytlandse weg, Westerweg, 
Voorweg): dhr. van Ravenzwaaij neemt dit mee richting de Gemeente. 
De campings verdichten steeds meer, met als gevolg parkeerproblemen. De auto’s 
worden op de openbare weg geparkeerd. Dit mag niet, hier zijn afspraken over de 
gemaakt tussen de campingeigenaren en de Gemeente. Dit gaat op de knelpuntenlijst. 
De nooduitgang van Uyterland is absoluut onvoldoende: de nieuwe brandweerauto kan 
hier niet doorheen. Ook dit gaat op de knelpuntenlijst. 



  

Dhr. Meijer heeft gesproken met dhr. de Wind en wil graag lid worden. Hij wordt van 
harte welkom geheten!! Hij geeft aan wel in te willen spreken over de 
versobering/verpaupering van het dorp. Dhr. van Galen maakt een opzet. 
 
Hierna vertrekken de gasten, dhr. Meijer blijft natuurlijk. 
 
Agenda-aanpassing: 
Toevoegen: Ontwikkeling Groote Keeten. 
 
MEDEDELINGEN. 
 
Ontwikkelingen jeugd hangplek: de Jeu-de-boule baan is gerealiseerd, het veldje bij de 
Franckendaalstraat krijgt faciliteiten; het bankje bij de VVV wordt weggehaald en de 
HYKSOS timmert leuk aan de weg. 
Dhr. van der Zee vraagt zich af hoeveel auto’s er geparkeerd mogen worden bij de 
strandopgang Abbestede, tevens staan er ook diverse auto’s naast de strandtent. Dit 
geeft veel overlast voor wandelaars. Ook de slagboom is nooit dicht. De secretaris zal 
proberen op te zoeken of daar ooit een reactie op gekomen is van de HH’raadschap. 
Dhr. Meijer zal bellen met HH’raadschap over deze vragen. 
 
VERSLAG 1 APRIL 2010. 
 
Goedgekeurd met dank aan de samensteller. 
 
WERKGROEPEN. 
 
Kust op Kracht: er is een info geweest in het Dorpshuis, maar de moeilijke vragen 
werden niet beantwoord, het ging voornamelijk over de recreatie. 
Groote Keeten: de knelpuntenlijst zal moeten worden voorgelegd aan de Gemeente, de 
nieuwe verantwoordelijke is P. Marees. 
Dorpsplein: nog niets bekend. 
Financiën: aanvraag voor de subsidie voor 2011 is binnen, plus een waarschuwing voor 
bezuinigingen. 
Senioren: kan het betaald parkeren verschoven worden naar 10.00 uur i.p.v. 09.00 uur, 
zoals het vroeger was? 
Het is een grote troep bij de Dixie-bar? Wanneer gebeurt daar iets? 
Het bereikbaarheidsonderzoek voor bejaarden en gehandicapten loopt nog, maar 
Callantsoog scoort goed. Wel is de dokterspost slecht bereikbaar. 
Dhr. van Ravenzwaaij spreekt J. Zwanenveld van de Gemeente hier op aan. 
 
RONDVRAAG. 
 
Dhr. Landman: Bij restaurant Brasil staat het terras erg ruim opgesteld en bezet de 
doorloop. Er staat een vuilcontainer op de openbare weg en wordt maar 1 x per week 
geleegd. Dhr. van Ravenzwaaij gaat navragen. 



  

Dhr. van Galen: er is een enquête gehouden onder de bewoners van Groote Keeten. 
Ongeveer de helft geeft aan voor het behoud van het huidige karakter te zijn en men 
maakt zich zorgen over de ontwikkelingen die op stapel staan. Afgesproken wordt dat 
dhr. van Galen een brief schrijft en dat die na goedkeuring van de leden naar de 
Gemeente gaat. 
Dhr. de Wind laat vragen of het mogelijk is dat er een depot komt voor het plastic 
afval, omdat 1 x per maand ophalen te weinig is en men thuis weinig tot geen gelegenheid 
heeft om dit op te slaan. 
Dhr. Deekens: kunnen de vuilcontainers op het parkeerterrein Kiefteglob herverdeeld 
worden? Dhr. van Ravenzwaaij neemt dit mee. 
Dit geldt ook voor het erg laag vliegen van helikopters. 
Het circus staat op de Westerweg i.p.v. op de Voordijk. 
Het laatste weekend van juni is er een Beach-korfbaltoernooi, hier komen ca. 1000 
deelnemers op af. Er is geen toestemming gegeven voor een feesttent op het strand. 
Dhr. Meijer: vond het erg leuk. 
Mevr. Mooy: is het strandje bij het Zwanenwater open voor publiek? Nee. 
Nogmaals geeft zij aan dat zij per 1 januari 2011 definitief aftreedt als secretaris en 
dat men echt serieus moet gaan nadenken over een opvolger. 
 
Tot zover het verslag van de vergadering van 3 juni 2010. 
De voorzitter wenst een ieder een fijne zomer en ziet iedereen graag in september 
weer terug. 
 
Callantsoog, 
A. Mooy, 
Secretaris. 
 
25 augustus 2010.  
   
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


